
بانكاخبار
رئیس مجلس خبر داد:

اختصاص ۳۰۰ میلیون یورو به راه آهن چابهار - زاهدان
رئیس مجلس گفت: در نشست پیگیری مصوبات 
بلوچستان، مقرر شد ظرف  استان سیستان و  توسعه  
مجتمع های  به  گاز  انتقال  آینده  نیم  و  سال  یک 

پتروشیمی چابهار محقق شود.
در خصوص  در جمع خبرنگاران  علی لاریجانی 
نشست پیگیری مصوبات توسعه ای استان سیستان و 
دارایی،  و  اقتصادی  امور  وزرای  حضور  با  بلوچستان 
مسلح،  نیرو های  پشتیبانی  و  دفاع  شهرسازی،  و  راه 
مناطق  عالی  شورای  دبیر  همچنین  و  نفت  و  نیرو 
چندی  گفت:  بلوچستان  و  سیستان  استاندار  و  آزاد 
سیستان  استان  نمایندگان  حضور  با  جلسه ای  پیش 
استان  مشکلات  بررسی  کار  دستور  با  بلوچستان  و 
سیستان و بلوچستان و راه های توسعه آن برگزار شد. 
از این رو لازم بود که بعد از این جلسات، نشستی با 
حضور مسئولان اجرایی برای رسیدگی به این مسائل 

برگزار شود.
اینکه  بیان  با  اسلامی،  شورای  مجلس  رئیس 
کشور  برای  راهبردی  مناطق  از  یکی  چابهار  منطقه 
حضور  با  امروز  نشست  در  افزود:  می شود،  محسوب 
جمعی از وزرای دولت موضوع توسعه منطقه چابهار و 
تقویت زیرساخت های کل استان سیستان و بلوچستان 

مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
از مسائل مربوطه، بحث توسعه  وی گفت: یکی 
و  سیستان  استان  ریلی  و  جاده ای  زیرساخت های 
بلوچستان است، درحوزه توسعه زیرساخت های ریلی 
اعتباری حدود  اخیراً  و  اقدامات خوبی صورت گرفته 
۳۰۰ میلیون یورو از صندوق توسعه ملی با اذن مقام 
به  چابهار  آهن  راه  پروژه  اجرای  برای  رهبری  معظم 
زاهدان در نظر گرفته شد، همچنین موضوع استفاده 
از فاینانس یک میلیارد دلاری روسیه برای پروژه راه 

آهن زاهدان به بیرجند مورد پیگیری قرار گرفت.
توسعه  بحث  در  خوشبختانه  افزود:  لاریجانی 
استان  برای  اساسی  گام های  ریلی  نقل  و  حمل 
سیستان و بلوچستان برداشته شده و با بهره برداری 
از این پروژه ها یک تحول بزرگ در این بخش ایجاد 
موضوع  امروز  نشست  در  دیگر  طرف  از  شد،  خواهد 
مورد  استان  بزرگراه  توسعه ای  پروژه های  اجرای 
اعتبارات  بخش  این  در  گرفت،  قرار  بررسی  و  بحث 
قابل توجهی در لایحه بودجه سال ۹۹ در نظر گرفته 
شده و در عین حال استاندار سیستان و بلوچستان در 

این حوزه خواستار افزایش اعتبار بود، از این رو مقرر 
و شهرسازی  راه  وزارت  از طریق  مسئله  این  که  شد 

پیگیری شود.
رئیس قوه مقننه کشورمان گفت: در این نشست 
مسئله توسعه راه های روستایی بررسی و در نهایت مقرر 
شد که اعتبارات این بخش در لایحه بودجه سال ۹۹ 
افزایش یابد تا مشکل راه های روستایی استان سیستان 
و بلوچستان مرتفع شود، از طرف دیگر یکی از مسائل 
مهم در نشست امروز بحث اجرای پروژه های پتروشیمی 
در منطقه چابهار بود، یکی از مشکلات اجرای این پروژه 
موضوع انتقال گاز به مجتمع های پتروشیمی است که 
این مسئله با سرعت مورد پیگیری قرار گرفته و ظرف 

یک سال و نیم آینده گاز به این منطقه خواهد رسید.
با  مرتبط  مسائل  از  دیگر  یکی  داد:  ادامه  وی 
حوزه پتروشیمی استان سیستان و بلوچستان، موضوع 
سرمایه گذاری در پروژه های مرتبط است که در این 
به سرمایه  اقدام  وزارت دفاع  و  بانک ها  برخی  ارتباط 
سرعت  با  موضوع  این  شد  مقرر  و  اند  کرده  گذاری 

بیشتری پیگیری شود.
لاریجانی افزود: در جلسه امروز همچنین موضوع 
جذب فاینانس برای اجرای پروژه فرودگاه چابهار مورد 
بحث و بررسی قرار گرفت و بر ضرورت تصویب هر چه 
این  تاکید شد.  اقتصاد  این موضوع در شورای  سریعتر 

که  بود  خواهد  مجهزی  بسیار  فرودگاه  قطعاً  فرودگاه 
دیگر  یکی  همچنین  بخشید،  خواهد  رونق  منطقه  به 
از مسائل مورد بحث موضوع الحاق دو بندر به منطقه 
آزاد چابهار بود، البته در لایحه ارائه شده از سوی دولت 
این  کلیات  که  داشت  وجود  اجرایی  نقشه  در  نقایصی 
لایحه در مجلس تصویب شد و اشکالات و نقایص در 
کمیسیون تخصصی مورد اصلاح قرار گرفت و ان شاءالله 
ظرف مدت دو هفته آینده لایحه مذکور به تصویب خواهد 
رسید.رئیس قوه مقننه کشورمان موضوع توسعه آبزی 
پروری و تاسیس اسکله های مرتبط در استان سیستان 
و بلوچستان را دیگر موضوع نشست پیگیری مصوبات 
و  کرد  عنوان  بلوچستان  و  استان سیستان  توسعه ای 
افزود: در این خصوص اعتباری در لایحه بودجه سال 
۹۹ در نظر گرفته شده، اما قرار شد برای تقویت بیشتر 
این بخش، کمبود های اعتباری رفع و اسکله ها زودتر 
راه اندازی شود، زیرا این مسئله در توسعه اشتغالزایی 

منطقه بسیار موثر است.
و  سیستان  استان  ظرفیت های  به  اشاره  با  وی 
گفت:  گلخانه ای  سیستم های  توسعه  در  بلوچستان 
سیستم های  توسعه  برای  پرظرفیت  مناطق  از  یکی 
گلخانه ای منطقه چابهار است، دمای این منطقه بین 
۱۶ تا ۳۲ درجه بوده و بهترین شرایط برای احداث و 

بهره برداری از سیستم گلخانه ای را داراست.

رئیس مجلس گفت: خوشبختانه در این خصوص 
تاکنون سرمایه گذاران بسیاری اعلام آمادگی کرده اند، 
از این رو در نشست امروز مقرر شد که در این بخش 
هم اطلاع رسانی صورت گیرد و هم در مجلس برای 
شود،  انجام  لازم  حمایت های  گذاری  سرمایه  توسعه 
از سرمایه  موضوع حمایت  امروز همچنین  در جلسه 
گذاری در حوزه برق رسانی مورد بحث و بررسی قرار 

گرفت.
لاریجانی با اشاره به پروژه های بهداشت و درمان 
استان سیستان و بلوچستان گفت: در شرایط کنونی سه 
پروژه بیمارستان در استان سیستان و بلوچستان در حال 
اجرا بوده و در این بخش اعتباراتی در نظر گرفته شده 
است، اما این بودجه ها کافی نیست، از این رو با توجه به 
اینکه پروژه بیمارستان علی ابن ابیطالب )ع( با اعتباری 
حدود ۲۵ میلیارد تومان تکمیل می شود، مقرر شد که 
در لایحه بودجه سال ۹۹ اعتبارات لازم در نظر گرفته 
شود، همچنین برای دو پروژه بیمارستانی دیگر مقرر شد 
در صورت موافقت ستاد اجرایی برای پرداخت نیمی از 
بودجه، مابقی اعتبارات در لایحه بودجه سال ۹۹ تامین 

شود.
حضور  با  مجلس  امروز  نشست  به  اشاره  با  وی 
پاسداران  سپاه  فرمانده  سلامی،  سرلشکر  سردار 
سرلشکر  امروز  نشست  در  افزود:  اسلامی  انقلاب 
سلامی توضیحاتی درخصوص عملیات سپاه پاسداران 
هوایی  سانحه  و  بخش  این  آمادگی های  همچنین  و 
تلخی که رخ داد، ارائه کرد، توضیحات سردار سلامی 
درخصوص حادثه هواپیمای اوکراینی نشان می داد که 
یک خطای انسانی در این بخش رخ داده، آن هم در 
شرایطی که آن ها می بایست در آمادگی ۱۰۰ درصدی 

باشند.
سانحه  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
هوایی اخیر بسیار تلخ بود، از این رو مهمترین مسئله 
این بود که چرا این حادثه رخ داده و خطا در کجا بوده 
است و مهمتر اینکه باید با افراد مقصر برخورد شود که 
این مسئله مورد پیگیری قرار خواهد گرفت. همچنین 
ضرورت دارد که در زمینه تکرار نشدن این حادثه در 
آینده اطمینان لازم وجود داشته باشد، البته قرار است 
که توضیحات سردار سلامی برای عموم ملت منتشر 
شود و فکر میکنم که توضیحات ایشان تمام مسائل را 

کاملا روشن خواهد کرد.

سرپرست مدیریت گازرسانی شرکت ملی گاز
رکورد شکنی مصرف گاز در کشور

مصرف گاز در کشور با سوزاندن ۵۷۳ میلیون 
مترمکعب در روز، رکورد زد.

سرپرست مدیریت گازرسانی شرکت ملی گاز 
ایران گفت: باتوجه به موج فزاینده سرما در سطح 
کشور به خصوص در شمال شرق، غرب و مرکز کشور 
و همچنین بارندگی های اخیر مصرف گاز خانگی، 
تجاری و صنایع غیر عمده به شدت افزایش یافته که 
این رقم به ۵۷۳ میلیون مترمکعب در روز رسیده است 

که این عدد بسیار بالایی در بخش مصرف است.
غلامرضا مشایخی مصرف ۵۷۳ متر مکعب گاز 
در روز را یک رکورد در مصرف گاز عنوان کرد و افزود: 
پیش بینی ما این بود که در سردترین ایام سال مصرف 
از ۵۲۵ یا ۵۳۰ میلیون مترمکعب بیشتر نشود، اما 
مصرفی که هم اکنون وجود دارد حدود ۵۰ میلیون 

متر مکعب بیشتر از پیش بینی هاست.
وی بابیان اینکه هم اکنون مشکلی ازبابت گاز 
رسانی در کشور وجود ندارد و هیچ جایی با قطعی 
گاز مواجه نیست گفت: در صورت رعایت نکردن میزان 
مصرف احتمال قطعی گاز برای برخی از تولیدکنندگان 

و صنایع وجود دارد.
سرپرست مدیریت گازرسانی شرکت ملی گاز 
ایران با اشاره به اینکه تمامی همکاران ما در بخش 
تولید، انتقال و توزیع با آمادگی کامل به صورت شبانه 
روزی در تلاش هستند تا گاز پایدار در کشور به هم 
وطنان برسانیم و از این بابت جای هیچ گونه نگرانی در 
کشور نیست از مردم خواست با مصرف بهینه، شرکت 

ملی گاز را در این امر مهم یاری کنند.
مشایخی درباره راهکار های کاهش مصرف افزود: 
یکی از راهکار ها این است که ازگرم کردن فضا ها و 
مکان هایی از منزل که ازآن استفاده نمی شود خودداری 
کنند. وی ادامه داد: مردم باید توجه داشته باشند که 
دمای رفاه منازل را بین ۱۸ تا ۲۲ درجه نگه دارند 
و هنگامی که خانه ها آن قدر گرم می شود که افراد 
برای کم کردن این گرما ناچار می شوند پنجره را باز 
کنند نشان می دهد دمای منزل از دمای رفاه فراتر 
رفته است. مشایخی از برخورداری ۳۰ هزار روستای 
کشور با ۴.۶ دهم میلیون خانوار و هزار و ۱۸۴ شهر 
با ۱۸ میلیون خانوار از نعمت گاز طبیعی خبر داد و 
افزود: اولویت اول ما تامین بخش گاز خانگی است که 
با همت هم وطنان می توانیم از فصل سرما بدون هیچ 
قطعی گازی در کشور چه در بخش خانگی و نیروگاهی 

و صنایع گذر کنیم.
سرپرست مدیریت گازرسانی شرکت ملی گاز 
ایران در خصوص آخرین وضع گازرسانی به استان های 
جنوبی شامل سیستان و بلوچستان، کرمان و شرق 
هرمزگان هم گفت: مطابق بودجه سال ۹۸ تمیهدات 
برای استان های جنوبی کشور به خوبی اندیشه شده و 
در استان سیستان و بلوچستان با استفاده از استان های 
فارس،  رضوی،  خراسان  استان های  شامل  معین 
سمنان، همدان و گیلان تاکنون ۷۶ درصد گاز زاهدان 
شبکه گذاری شده است و ۱۳ هزار انشعاب واگذار شده 
و هم اکنون ۳۰ هزار مصرف کننده گاز طبیعی در شهر 

زاهدان داریم.

مدیرعامل بانک ملي ایران: 
روساي شعب باید دانش بانکي خود را 

به روز کنند
با  صمیمي  نشست  در  ایران  ملي  بانک  مدیرعامل 
اینکه  بر  تاکید  با  تهران  امور شعب  ادارات  روساي شعب 
باید  اقتصادي  بنگاه  یک  عنوان  به  بانک  مصالح  و  منافع 
همواره اولویت شعب باشد، گفت: باید کسب و کارمان را به 
روز کنیم و روساي شعب دانش بانکي خود را افزایش دهند.
زاده  حسین  محمدرضا  دکتر  امتیاز،  گزارش  به 
در این نشست که با حضور مسعود خاتوني عضو هیات 
مدیره، حبیب الله رشید ارده معاون منابع انساني، محسن 
امین زارع معاون امور ارزي و بین الملل، اصلان کریمي 
ستادي،  ادارات  روساي  تهران،  استان  شعب  امور  مدیر 
روساي ادارات امور و شعب مرکزي، جنوب و شرق تهران 
برگزار شد، با بیان اینکه سطح انتظارات از روساي حوزه 
ها بالاست، افزود: رییس حوزه حرکت دهنده شعبه است 
بنابراین باید وضعیت منابع، درآمد و تسهیلات شعبه را 
مدنظر قرار دهد. روساي شعب نیز باید به داشبوردهاي 
احسن  نحو  به  ها  حساسیت  تا  کنند  مراجعه  مدیریتي 
ضمن  ایران  ملي  بانک  یابند.مدیرعامل  انتقال  شعب  به 
ارتباط  به  شعب  و  حوزه  روساي  و  مدیران  توصیه 
روساي  از  زیرمجموعه  و  کارکنان  با  صمیمي  و  نزدیک 
شعب درخواست کرد که بیشتر به صورت تعهدي عمل 
 LC و  نامه  گشایش ضمانت  به  اي  ویژه  توجه  و  کنند 
داخلي صورت گیرد. در مرحله بعد باید تسهیلات فروش 
تاکید  با  وي  باشند.  توجه  مورد  دین  خرید  و  اقساطي 
بالاست،  ایران  ملي  بانک  در  محصولات  تنوع  اینکه  بر 
بیان کرد: با بررسي نحوه خدمات دهي بانک هاي بزرگ 
در  آفیسر  بانک  طرح  دنیا،  مطرح  هاي  بانک  و  اروپایي 
در  تنها  بانکي  نظام  در  سرویس  این  و  شد  ارایه  بانک 
آن  از  باید  بانک  شعب  و  است  ایران  ملي  بانک  اختیار 
براي خدمات دهي ویژه به مشتریان بهره کافي را ببرند.

بانک  مدیره  همچنین مسعود خاتوني عضو هیات 
را تحت پوشش  دنیا  بانک هاي موفق در  استراتژي  نیز 
قرار دادن کسب و کارهاي بزرگ و کوچک عنوان کرد 
و  کسب  شدن  بزرگ  با  همزمان  ها  بانک  این  گفت:  و 
کارها، از ارایه تسهیلات فاصله گرفته و به ارایه سرویس 
پرداخته  تخصصي  هاي  مشاوره  و  مالي  غیر  خدمات  و 
اثرگذاري  منکر  توان  نمي  امروز  اینکه  بیان  با  اند.وي 
تکنولوژي و فناوري در زندگي شخصي و سازماني شد، 
اضافه کرد: با این حال چه چیزي مي تواند امروز عامل 
رشد سازمان ها باشد؟ این امر تمرکز بر تحول کسب و 

کارهاست بنابراین باید نگرشمان را تغییر دهیم.
تعداد کاربران سامانه رمز دوم یکبار مصرف بانک 

ملي ایران در مرز سه میلیون
تعداد کاربران اپلیکیشن ارائه رمز یکبار مصرف بانک 
است.پس  قرار گرفته  نفر  میلیون  مرز سه  در  ایران  ملي 
از فرهنگ سازي صورت گرفته براي استفاده از رمز دوم 
یکبار مصرف و آگاهي مشتریان به خطرات استفاده از رمز 
اینترنتي ثابت، استقبال از اپلیکیشن ۶۰ بانک ملي ایران 
به شدت افزایش یافته است. بر اساس اعلام بانک مرکزي، 
بیشترین میزان کارت بانکي، توسط بانک ملي ایران صادر 
شده است.اپلیکیشن ۶۰ سامانه اي است که پس از نصب و 
راه اندازي آن بر روي گوشي هاي هوشمند، امکان دریافت 
رمز یکبار مصرف براي مشتریان بانک ملي ایران فراهم مي 
شود.همچنین مشتریان داراي گوشي هاي غیرهوشمند نیز 
مي توانند با استفاده از کد دستوري #۶۰*۷۳۳* رمز دوم 

یکبار مصرف را به صورت پیامکي دریافت کنند.

معاون وزیر صنعت وعده داد:احیای ۱۳۵۰ واحد صنعتی تا پایان سال
معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از احیای ۱۳۵۰ واحد صنعتی 
در شهرک ها و نواحی صنعتی کشور تا پایان امسال خبر داد و گفت: تأمین 

نقدینگی دغدغه اصلی واحدهای صنعتی کشور است.
به گزارش امتیاز و به نقل از وزارت صنعت، معدن و تجارت، محسن 
صالحی نیا اظهار داشت: با توجه به استقرار شهرک های صنعتی در نقاط 
مختلف، شهرک های بزرگی با وسعت ۲۰۰ تا ۳۰۰ هکتار تا ۲ هزار هکتار 
در کشور وجود دارند، اما ناحیه صنعتی در ابتدا با وسعتی کمتر از ۵۰ 

هتکار ایجاد می شود و در ادامه با طرح های توسعه ای گسترش می یابد.
این شهرک ها و نواحی  وی در خصوص میزان فعال بودن ظرفیت 
صنعتی، توضیح داد: ۴۴ هزار و ۸۰۰ واحد صنعتی در شهرک ها و نواحی 
صنعتی موفق به استقرار و دریافت پروانه بهره داری شده اند که عمدتاً )تا 
۹۷ درصد( آن ها واحدهای کوچک، ۲ درصد واحدهای متوسط و کمتر از 

یک درصد واحدهای بزرگ را شامل می شود.
صالحی نیا در مورد تعداد واحدهای جدید که اخیراً در شهرک های 
در  مستقر  صنعتی  واحد  هزار   ۳۷ گفت:  شده اند،  راه اندازی  صنعتی 
در  و  دریافت کرده  پروانه صنعتی  و  تأسیس  شهرک های صنعتی، جواز 
حال طی مراحل ایجاد هستند. برخی از این واحدها در حال خرید زمین، 
تسطیح یا ایجاد زیرساخت و برخی دیگر درصدد ساخت سوله، خرید و 

نصب ماشین آلات برای بهره برداری هستند.
در  تولید  چرخه  وارد  تناوب،  به  نیز  واحدها  این  داد:  ادامه  وی 
شهرک ها و نواحی صنعتی می شوند که با احتساب ۴۵ هزار واحد صنعتی 
هزار   ۸۲ به  صنعتی  شهرک های  در  فعال  واحدهای  تعداد  قبلی،  فعال 
واحد افزایش خواهد یافت. با وجود این، باید بین واحدهای ایجاد شده و 

واحدهای در حال ایجاد تفکیک قائل شد.

معاون وزیر صمت در خصوص اقدامات انجام شده برای فعال شدن 
واحدهای راکد در شهرک ها و نواحی صنعتی در سطح کشور، افزود: از 
حدود ۱۰ هزار واحد صنعتی راکد مستقر در شهرک های صنعتی تا پایان 
امسال هزار و ۳۵۰ واحد دوباره به چرخه تولید باز می گردند که از این 
امیدواریم  و  شده  عملیاتی  امسال  ماه   ۹ در  صنعتی  واحد   ۹۴۰ تعداد 
دوباره  راکد  صنعتی  واحد   ۳۵۰ و  هزار  این  باقی مانده  امسال  پایان  تا 
و  رصد  این،  وجود  با  کرد:  اضافه  نیا  صالحی  بازگردند.  تولید  چرخه  به 
پایش واحدها با ظرفیت مناسب کاری همیشگی است که تنها در شرکت 
شهرک های صنعتی استانی صورت نمی گیرد و اطلاعات دریافتی در مورد 
بیمه  قوانین  نقدینگی،  کمبود  مانند  مواردی  در  واحدها  این  مشکلات 
تأمین اجتماعی و … به کارگروه های تسهیل و رفع موانع تولید استان، 

شهرستان و… منعکس و رفع می شود.
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